



苏尔寿美科表面技术(上海)有限公司
地址: 中国上海闵行区闵北路 666 号
邮编: 201107
电话: +86 21 5226 2000
传真: +86 21 5226 4701
www.sulzermetco.cn

Sulzer Metco improves the distribution network in China 苏尔寿美科增进在中国的经销商渠道

Dear Customer,
亲爱的用户,

In order to further improve the level of service & support to our customers, we would like to inform you of an important change to the distribution network for Sulzer Metco Thermal Spray Products in China.

为了更好的服务和支持我们的用户, 我们郑重的通知您, 苏尔寿美科热喷涂业务在中国的经销商渠道有了重大的改变。

The management has decided and appointed **ZSQ Spring Development Corporation Limited** as our new distributor for north / east China. ZSQ Spring has strength and knowledge of technical products and also excellent field service support. The contacts of ZSQ Spring are detailed below:
公司管理层研究决定**最时发展有限公司**为我们新的经销商, 负责中国华北和东北地区。最时发展有限公司有着坚实的产品技术和优秀的客户支持。他们的联系方式是:

Z.S.Q.Spring Development Corporation Limited 最时发展有限公司

Mr. Zhang Da Wu 张大武
Phone: +86 10 64405025
Fax: +86 10 64405665
Mobile: +86 13901222941
Mail: zhangdawu@zsqspring.com

As of our distribution in south & west / east China remains at current distributor **All Fit Engineering Co., Ltd.** The contacts of All Fit are detailed below:

中国华东和西南地区的经销渠道, 由目前的**元适工程公司**负责。他们的联系方式是:

ALL FIT Engineering Trading (Shanghai) Co., Ltd 元适工程贸易(上海)有限公司

Mr. David Zhu 朱劼
Phone: +86 21 57520668-203
Fax: +86 21 57520568-203
Mobile: +86 13901630650
Email: david@allfitwelding.com.cn



苏尔寿美科表面技术(上海)有限公司
地址: 中国上海闵行区闵北路 666 号
邮编: 201107
电话: +86 21 5226 2000
传真: +86 21 5226 4701
www.sulzernetco.cn

Our cooperation with the existing distributor, **Beijing Langqiao Surface Technology Co., Ltd.** will cease at the end of June 2011.

我们与目前负责华北和东北的经销商，北京廊桥表面技术有限公司的合作将于2011年6月底结束。

We would be happy to discuss our current & future business with you and also evaluate opportunities where we can provide further support or improved service levels.

Please contact us:

我们非常愿意与您商谈目前和今后的业务，讨论将来的共同发展，以给予您更进一步的支持，以及提高我们的服务水平。

请联系我们：

Anthony Herbert

肖庆

.....

.....

总经理

中国区经理

Phone: +86 21 5226 4713
Fax: +86 21 5226 4701
Email: simon.xiao@sulzer.com

苏尔寿美科表面技术（上海）有限公司

日期：2011年2月23日